
 

 

Protokół 
z Zebrania Wiejskiego Sołectwa Chwaszczyno 

z dnia 27 marca 2025 r. 
 

 

I. Otwarcie Zebrania Wiejskiego  
 

Zebranie wiejskie otworzyła Sołtys Sołectwa Chwaszczyno Pani Gabriela Wysocka 

o godzinie 18.00, zebranie trwało do godziny 21.30 . 
 

II. Stwierdzenie liczby mieszkańców uczestniczących w Zebraniu Wiejskim na 
podstawie listy obecności. 

W zebraniu uczestniczyli mieszkańcy sołectwa, według załączonej listy obecności 66 - osób 
(załącznik nr 1) oraz: 
Burmistrz Gminy Żukowa – Mariola Zmudzińska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Żukowie – Katarzyna Cichowicz 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Żukowie – Witold Szmidtke 

Kierownik Referatu Inwestycji - Wiesław Pałka 

Kierownik Referatu Komunalnego i Infrastruktury Drogowej – Marek Trepczyk 

Referat Komunalny i Infrastruktury Drogowej – Elżbieta Szala 

Radni Powiatu Kartuskiego – Bartosz Łapiński, Jacek Fopke  
Radni Rady Miejskiej w Żukowie – Aleksandra Nosel, Jan Lehmann 

Radni Sołectwa Chwaszczyno - Łukasz Anaczkowski, Michał Kardasz, Krzysztof Kęsicki, 
Katarzyna Kwinta, Przemysław Ossowski, Jolanta Wiercińska  

 

III. Wybór protokolanta. 
Na protokolanta Zebrania Wiejskiego wybrano Panią Katarzynę Kwinta 

 

IV. Przedstawienie proponowanego porządku obrad przez Sołtys Gabrielę Wysocką. 
Pani Sołtys zaproponowała następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie Zebrania Wiejskiego. 
2. Stwierdzenie liczby mieszkańców uczestniczących w Zebraniu Wiejskim na podstawie 

listy obecności. 
3. Wybór protokolanta. 
4. Przedstawienie proponowanego porządku obrad przez Sołtysa. 
5. Ustalenie i przyjęcie porządku obrad przez Zebranie Wiejskie. 
6. Złożenie przez Sołtysa sprawozdania z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za 2024 

rok. 
7. Dyskusja nad sprawozdaniem Sołtysa i Rady Sołeckiej. 
8. Przyjęcie sprawozdania. 
9. Potrzeby oświatowe mieszkańców Sołectwa Chwaszczyno 

10. Sprawy różne. 
11. Zakończenie zebrania. 

 

V. Ustalenie i przyjęcie porządku obrad przez Zebranie Wiejskie. 
Zebranie wiejskie zatwierdziło proponowany porządek obrad:  ilością głosów „za” 66, 

 



 

 

„przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. 
 

VI. Złożenie przez Sołtysa sprawozdania z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za 
2024 rok. 

Pani Sołtys złożyła sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za 2024 rok. Treść 
sprawozdania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Przedstawiono sprawozdanie z działalności Rady Sołeckiej i zrealizowanych zadań z Funduszu 
Sołeckiego. Przedstawiono zestawienie płyt JUMP ułożonych na ulicach w Chwaszczynie 

w 2024 roku. Zostały zrealizowane wszystkie zadania, w tym organizacja imprez, festynów 

i wsparcie dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Chwaszczynie. 
 

VII. Dyskusja nad sprawozdaniem Sołtysa i Rady Sołeckiej. 
Mieszkańcy dyskutowali nad sprawozdaniem Sołtysa i Rady Sołeckiej. 
 

VIII. Przyjęcie sprawozdania. 
Zebranie wiejskie zatwierdziło sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa 
za 2024 rok ilością głosów: „Za” 66, „przeciw” 0, „wstrzymało się” od głosu 0. 
 

IX. Potrzeby oświatowe mieszkańców Sołectwa Chwaszczyno  
 

Radny Jacek Fopke poruszył kwestie oświatowe, ze wskazaniem na konieczność budowy 
nowej szkoły, a dyskusję wsparła Burmistrz Mariola Zmudzińska, która zadeklarowała 
działania na rzecz zakupu odpowiedniej działki w 2025 roku. Poinformowała o rezygnacji z 
rozbudowy obecnej szkoły na rzecz budowy nowej placówki oraz o potrzebie naprawy dachu, 
wentylacji i prac naprawczych starej szkoły. Dyskutowano o dwóch potencjalnych 
lokalizacjach: przy ulicy Węglowej (ok. 3 ha) i przy ulicy Oliwskiej (ok. 5 ha). Mieszkańcy 
postulowali o budowę szkoły z pełną infrastrukturą (pływalnią, halą widowiskowo-sportową). 
Radna Aleksandra Nosel wyjaśniła, że projekt nowej szkoły popiera również Dyrektor, Rada 
Rodziców Szkoły oraz Liderzy Chwaszczyna. Dyskutowano o etapowaniu inwestycji i jej 
finansowaniu. 
 

X. Sprawy różne 

Podczas zebrania omówiono kluczowe tematy dotyczące lokalnych inwestycji i potrzeb 
mieszkańców. Uczestnicy zebrania zapoznali się również z postępami projektu budowy 
infrastruktury światłowodowej oraz rozwiązaniami dotyczącymi problemów z zaopatrzeniem 
w wodę, zwłaszcza w południowej części miejscowości. Zwrócono uwagę na zmiany w 
publicznym transporcie oraz planowane inwestycje drogowe, w tym modernizację ulic. Na 
zakończenie omówiono inne problemy mieszkańców, takie jak budowa ulicy Brzechwy 

i gospodarowanie odpadami. Zebranie zakończono wyznaczeniem działań do podjęcia przez 
Burmistrza, firmę Play.  
 

Rozwój infrastruktury światłowodowej:  



 

 

 • Przedstawiciele firm Play i Telehouse zaprezentowali projekt budowy 
światłowodu w Chwaszczynie 

 • W ramach programu Fairtrade przewidziano podłączenie 2158 punktów 
adresowych do końca 2027 roku 

 • Pierwszy etap inwestycji jest już na ukończeniu, trwają odbiory techniczne 

 • Firma zobowiązała się do przygotowania miesięcznego harmonogramu prac na 
kwiecień i przekazać Pani Sołtys 

 • Wyjaśniono, że lista adresów objętych projektem jest zamknięta i została 
określona przez CPPC 

 • Nowe adresy będą włączane do sieci po zakończeniu obecnego projektu, z 
własnych środków firmy 

 • Mieszkańcy mogą nadal zgłaszać adresy, które zostaną uwzględnione w 
kolejnym etapie prac 

Problem z zaopatrzeniem w wodę: 

 • Mieszkańcy zgłosili problem z brakiem wody, szczególnie w południowej części 
Chwaszczyna i osiedlu Józefin 

 • Burmistrz wyjaśniła, że nowa stacja uzdatniania wody w Chwaszczynie nie 
działa jeszcze z pełną wydajnością (150 m³/h z możliwych 350 m³/h) 

 • Pojawiły się problemy z ciśnieniem po uruchomieniu nowej stacji 

 • Omówiono plany budowy stacji uzdatniania wody w Barniewicach, która miała 
zabezpieczyć południową część Chwaszczyna 

 • Inwestycja w Barniewicach nie została zrealizowana z powodu problemów 
formalno-prawnych 

 • Deklarowano modernizację sieci wodociągowej w ramach wieloletniego planu 

 • Dla nowego osiedla deweloperskiego planowane jest tymczasowe rozwiązanie 
w postaci kontenerowej stacji uzdatniania wody 

Transport publiczny w gminie: 

 • Omówiono zmiany w rozkładzie jazdy linii autobusowych, w tym 
kontrowersyjną likwidację porannego kursu ,,Z’’ o 7:13. Pani Burmistrz zweryfikuje możliwość 
przywrócenia porannego kursu linii ,,Z’’ o godzinie 7:13 w porozumieniu z Zarządem 
Komunikacji Miejskiej w Gdyni 

 • Mieszkańcy zgłosili problem z odpłatnością za przejazdy dla dzieci i młodzieży 

 • Burmistrz zapowiedziała prace nad wprowadzeniem ulg dla dzieci i młodzieży 
od września 



 

 

 • Planowane są konsultacje dotyczące komunikacji zastępczej w związku z 
modernizacją linii kolejowej 201 

 • Podkreślono potrzebę zwiększenia częstotliwości kursów linii Z w czasie 
remontu kolei 

 • Burmistrz wspomniała o planach stworzenia wspólnego związku 
komunikacyjnego z sąsiednimi gminami 

 • Omówiono potrzebę synchronizacji transportu gminnego z komunikacją miejską 
Gdańska i Gdyni 

Inwestycje drogowe i infrastrukturalne: 

 • Dyskutowano o realizacji programu płytowego oraz inwestycjach drogowych w 
Chwaszczynie 

 • Omówiono sytuację ulicy Gałczyńskiego - planowane jest ułożenie płyt JUMP 

 i kostki na pierwszym odcinku 

 • Mieszkańcy zgłosili problem z odwodnieniem na ulicy Bogusława 

 • Poruszono temat ulicy Rewerenda i problemów z przejazdem 

 • Zaplanowano wizję lokalną z pracownikami gminy na początku kwietnia 

 • Dyskutowano o propozycji zmian organizacji ruchu na ulicy Mickiewicza 

 • Mieszkańcy zgłosili potrzebę modernizacji Sambora I i rozszerzenia jej o jedną 
płytę 

Inne sprawy mieszkańców:  

 • Dyskutowano o budowie ulicy Brzechwy jako ważnego łącznika z kładką nad 
OMT 

 • Burmistrz zapowiedziała prace nad rankingiem poprawy dróg do realizacji 

 z udziałem Rady Sołeckiej 

 • Omówiono problem odbioru odpadów tekstylnych w gminie. Burmistrz 
wyjaśniła, że analizowane są różne rozwiązania w zakresie gospodarki odpadami. 

 • Mieszkańcy zgłosili potrzebę naprawy nawierzchni asfaltowej na ulicy Leśnej 

 • Rada Sołecka przekazała listę priorytetowych ulic do ułożenia zdemontowanych 
płyt: Rewerenda, Zbożowa, Leśmiana i Staffa 

 • Zorganizować wizję lokalną na ul. Rewerenda z udziałem kierownika Marka 
Trepczyka i mieszkańców na początku kwietnia 

 • Dokonać analizy możliwości zwiększenia wydajności nowej stacji uzdatniania 
wody w Chwaszczynie i zainstalowania reduktorów ciśnienia 



 

 

XI. Zakończenie zebrania 

Zakończenie zebrania nastąpiło o godzinie 21.30. 
 

W załączeniu do protokołu: 
1. Lista obecności mieszkańców. 
2. Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Chwaszczyno za 2024r.  

 

 

 

 

 

 

   Katarzyna Kwinta                                                              Gabriela  Wysocka 

  …..........................................                                                   ……………………………… 

   /podpis protokolanta/      /podpis sołtysa/ 


